
Styrelsemöte nr 9, 18/11 2024 Seniorschack Stockholm

Plats: Möte via Zoom.

Tid: Tisdag 18/11 2024 klockan 15.00.

Närvarande: Dan Israel (DI), ordförande, Dick Öhman (DÖ), sekreterare,
Anders Flärdh (AF), kassör, Lars-Erik Åberg (LEÅ), justerare, Lennart B.
Johansson (LBJ) samt Bosse Steiner (BS).

1. Mötets öppnande.

Mötet öppnades av ordförande DI.

2. Val av mötesfunktionärer.

Till ordförande valdes DI, sekreterare DÖ och justerare LEÅ.

3. Mötets beslutsförhet.

Mötet ansågs behörigt utlyst och beslutsmässigt.

4. Justering av föregående protokoll.

Protokoll nr 8 godkändes.

5. Fastställande av dagordning.

Dagordningen fastställdes.

6. Ekonomi. AF.

Förslag till medlemsavgift:

AF redogjorde för olika förslag till nya medlemsavgifter och vilka
konsekvenser de medförde. Styrelsen överväger att höja medlemsavgiften till
800 kronor om året för medlem som har Seniorschack Stockholm som
huvudklubb, bland annat för att ha viss marginal för att kunna utvärdera
eventuell bortamatch i allsvenskan mot lag på Gotland. Se bilaga 1.

7. Julfesten. AF.

Styrelsen beslöt att anta Catering Direkts offert till julbord. Julbordet kommer
att kosta cirka 325 kronor.”

Inbjudan kommer att skickas ut minst 14 dagar innan 12 december då julfesten
kommer att vara.



En inbjudan kommer att gå ut till funktionärer och en till övriga medlemmar.

Se bilaga 2 och 3.

8. Hemsidan. AF.

AF, som är sammankallande i den grupp som styrelsen tillsatt för att få fram en
bättre hemsida, redogjorde för dess arbete.

Styrelsen beslöt att inrikta sig på ett förlsag som bygger på plattformen
Wordpress. Detta av två skäl: 1) Det är väl beprövat och lätt att underhålla och
och 2) det ger minskat personberoende.

Styrelsen är också positiv till ett samarbete med Roslagens webbyrå. Ett förslag
till avtal med Roslagen webbyrå har lämnats till styrelsen Avtalstexten har
lämnats i remiss till styrelsen. Om någon i styrelsen har synpunkter på förslaget
så ska dessa lämnas till AF innan veckans slut.

9. Aktiviteter.

a) Föreläsningsverksamheten.

Verksamheten har fortsatt utan några problem. Det är mellan 16 - 20 deltagare
på dem.

b) Nybörjargrupperna.

Styrelsen hade inte tid att ta denna punkt. Vi skjuter upp den till nästa möte.

c) Seniorserien.

BS: Eftersom Sten Dillén hade frånvarit 3 matchdagar i rad utan att rapportera
förhinder, har BS undersökt vad som hänt och genom att få kontakt med en
granne fått reda på att han är sjuk. BS ska försöka få kontakt med Stens son och
då framföra styrelsens hälsningar.

d) Stockholmsmästerskapet 60+.

Verksamheten har fortsatt utan några problem

e) Allsvenskan, Stockholmsserien och Lag-DM.

Verksamheten har fortsatt utan några problem.

10. Övriga frågor.



a) Schackfestival på Kulturhuset.

DI informerade om att det är schackfestival på Kulturhuset den 14 december.

b) Pappershanddukar på toaletten.

DI informerade om att han framfört föreningens önskemål om att återgå till
pappershanddukar på toaletterna. Den lokalansvariga har svarat att det är av
miljöskäl som man övergått till handtork och att man inte tänker ändra
tillbaka. Styrelsen beslöt att inte driva frågan vidare.

c) SVT reportage

SVT har framfört en förfrågan om att för ett program få träffa någon kvinnlig
äldre schackspelare. DI kommer att kontakta Susanna Berg Laachiri för att
höra om hon är intresserad.

10. Nästa möte

Det beslutades att nästa möte blir på Zoom den 16 december klockan 15:00

Sekreterare Justerare

Dick Öhman Lars-Erik Åberg

Bilageförteckning:
Bilaga 1: Budgetförslag 2025
Bilaga 2: Meny julbord
Bilaga 3: Offert julbord Catering Direkt


